
Dwudziesta szósta sesja Rady Miejskiej odbyta w dniu 27 września 2013 r. 

w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

P R O T O K Ó Ł Nr XXVI/ 2013 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

27 września 2013 roku 

 

Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

01
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 13
43

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 13 Radnych 

Brak radnych: 

 

1. Anna Chyjek 

2. Grzegorz Wasiutyński 

 

co stanowi – 86,67% 
 

 

Obrady XXVI sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 

Stwierdził quorum na podstawie listy 12 radnych obecnych.  

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko – Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta i gminy 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 

 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  
Przewodniczący obrad- czy są zmiany do porządku obrad? 

 

Nie zgłoszono wobec czego przewodniczący obrad poddał pod głosowanie  
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- za- 12 głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
 

I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Trzcińsko – Zdrój” w części obrębu ewidencyjnego Chełm Górny  
(druk nr XXVI 289/2013) 
2. w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2013 (druk nr XXVI 
290/2013) 
VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VII. Wolne wnioski i informacje. 
VIII. Zakończenie sesji. 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim 

zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 12- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XXV sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy. 

O godzinie 13
05 – 

przyszedł radny pan Edward Irański- stan radnych na Sali 13 osób.
 

 

Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi załącznik Nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Informację przedstawił Przewodniczący Rady Pan Antoni Śliwiński- brałem udział w Dożynkach 

gdzie został odznaczony pan Czesław Czesyk do Biura Rady wpłynęło pismo Burmistrza. Radni 

otrzymali to pismo na tablety.  

 

Pytań nie zgłoszono. 
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Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 

 
Interpelacji nie zgłoszono. 

 

 

 

Do punktu V.1 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany „Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Trzcińsko – 

Zdrój” w części obrębu ewidencyjnego Chełm Górny  (druk nr XXVI 289/2013) 
 

 

Projekt uchwały przedstawił kierownik referatu pan Piotr Bugajski- projekt zmiany studium dotyczy 

przede wszystkim projektu zmiany w studium dla obrębu Chełm Górny co wiąże się z powiększeniem 

kopalni. Oraz zmian, które dotyczą terenów pod świetlice, pod budynki i budowlane użyteczności 

publicznej jakie mamy przejąć od Agencji Nieruchomości Rolnej. Mamy tu pozytywne opinie RDOŚ,  

Pan Rafał o pracach nad studium to wiemy już od dawna obecnie eksploatowane złoże jest na 

ukończeniu forma, która to epatuje posiada również zwrócono się o zmianę w studium, stąd też ta 

zmiana została spowodowana tutaj w tym samym rozpoczęta została procedura planistyczna i byśmy 

zobligowani, na wnioskach po pierwszym kontakcie na tym etapie wszystkie instytucje mogły wnosić 

uwagi i zastrzeżenia takie uwagi wpłynęły i my je uzgodniliśmy, następnie zostało wykonane 

opracowanie i określono zasadność realizacji. Przystąpiliśmy do kolejnego etapu, czyli do 

przedstawiania rozwiązań. Na drugim etapie to dotyczyło ustaleń RDOŚ i ochrony zabytków teren 

objęty zmianami miał mieć 43 hektary, ale na etapie sporządzania prognozy geologicznej okazało się, 

że pewne obszary są niezasadne a niektóre są niedostępne w związku z ochroną przyrody jak przy 

morskim Oku. Okazało się ze zmiana dotyczy 14 hektarów i 4 hektarach filara ochronnego. Zostało to 

również wyłożone do wglądu na tym etapie uwagi nie wpłynęły. Samo podjęcie zmiany nie spowoduje 

nowej firmy jak będzie eksploatować kruszywa to jest ta forma, która była. Po wydobyciu tego 

kruszywa to teren ma zostać zalesiony. Są to gleby słabej jakości bonitacyjnej. Jest tu aktualizacja 

podstawy prawnej i zmiany wynikające z tego że zmieniały się firmy na naszym terenie. Kolejny to 

dopisano działkę 133 w Gogolciach a jest to pod zbiorniki bezodpływowe.  

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 

 

Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXVI/ 289/2013 stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V. 2. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój  na rok 2013 (druk nr XXVI 290/2013) 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- jest to zmiana dotycząca 

dofinansowania jakie mamy za odpłatność za przedszkole w wydatkach są przeniesienia wydatków 

bieżących na inwestycje w uchwale było uzasadnienie po zmianach. Nie zmienia ona kwoty nadwyżki 

budżetowej. 

 

 O godzinie 13
29

 – wyszedł radny pan Edward Iwański i radny pan Marek Rutka stan radnych na Sali 

11 osób. 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 

 

Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXVI/ 290/2013 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
Przewodniczący obrad- jedyna interpelacja z poprzedniej sesji była kwestia ustawienia śmietników 

przy drogach powiatowych i proszę pana Piotra Bugajskiego który jest Radnym Powiatowym o 

wyjaśnienie. 

 

Pan Piotr Bugajski- radny powiatowy- powiat  złożył wymagane prawem deklaracje uiszcza opłaty 

ale nie zrealizował obowiązku postawienia pojemników na śmieci, ponieważ to dotyczy realizacji 

regulaminu, powiat będzie się przymierzał zaskarżenia pewnych rzeczy, w regulaminie każda Gmina 

może ustalić co ile będzie śmietnik i oni będą chcieli by było to w każdej Gminie tak samo. 

Wywnioskowałem z tego, że będzie trzeba wydać decyzje by powiat mógł się odwołać od decyzji. 

 

O godzinie 13
35

 – wrócił radny pan Edward Irański oraz radny pan  Marek Rutka. 

 

 

Do punktu VII. Wolne wnioski i informacje. 
 

Radny pan Robert Kowalski- chce odnieść się do wyjaśnień w związku z pismem pana Burmistrza 

my jako komisja stwierdziliśmy jedynie fakty. To co wykazaliśmy to są usterki a to, że nie ma tej 

rolety czy zasuwy do drzwi to również jest błąd. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- usterki w każdej budowie mogą być a za tydzień mogą być inne.  
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Radny pan Robert Kowalski- my stwierdziliśmy pewne braki i stwierdziliśmy fakty. Jeśli pani 

dyrektor mówi, że drzwi się otwierają to ja w to wierzę. Jeśli tam są zajęcia a z wychowania 

fizycznego to nie ma tam osłon na lampach. 

 

Mieszkaniec pan Marek Ruczkowski- kiedy usterki zostaną usunięte. 

 

Przewodniczący obrad- z pisma jakie otrzymaliśmy wynika, że większość usterek jest już 

naprawiona. 

 

Sołtys miejscowości Tchórzno pan Wojciech Salski- mamy teraz taki okres, że jest bardzo niski stan 

wód gruntowych i wiele wysypisk śmieci jest odkrytych między innymi takie między Wesołą, a 

Stołeczną należy to uporządkować.  

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jeśli ma pan wiedze na jakich działkach to jest to my wystąpimy 

do właścicieli by to uprzątnęli. 

 

Przewodniczący obrad-  należy zgłosić do pana Piotra Bugajskiego, gdzie są takie miejsca. 

 

Radny pan Robert Kowalski- jakim prawem pan Burmistrz zrządzał od pani przewodniczącej komisji 

rewizyjnej żeby przychodziła i zatwierdzała protokoły. Komisja rewizyjna jest niezależna i nic nie 

musi uzgadniać. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  są to zasłyszane rzeczy od kogoś, a do dobrych zwyczajów 

należy powiadomienie Burmistrza o kontroli i Burmistrz wyznaczy swojego pracownika lub 

powiadamia instytucję o kontroli przychodzi się z protokołem i każdy ma prawo odnieść się do tego 

protokołu, nawet kontrolowany. 

 

Przewodniczący obrad-  nikt o takim obowiązku nie mówił. 

 
Więcej wniosków nie zgłoszono. 

 

Do punktu VIII. Zakończenie sesji. 
 

O godzinie 13 
43

– Przewodniczący obrad zamknął XXVI sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 

za przybycie.  
 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 

 
 


